
PL
E-003821/2022
Odpowiedź udzielona przez komisarz Ylvę Johansson
w imieniu Komisji Europejskiej
(24.1.2023)

Pytania zadane przez Szanownych Posłów dotyczą artykułów prasowych na temat rzekomych 
wycieków dokumentów wewnętrznych Europejskiej Agencji Straży Granicznej 
i Przybrzeżnej (Frontex). Zgodnie ze swoją polityką Komisja nie komentuje artykułów 
pojawiających się w prasie.


